
Vážená paní starostko, 

 

V posledním půl roce jsem já i kolegové dostali informace od mnohých úředníků, že opouštějí úřad. 

Úředníků z nichž mnohých jsem si velmi vážil za jejich kvalitní dlouholetou profesionální práci. 

Mám z toho velmi nepříjemné vědomí, že úřad ztrácí velmi značné znalosti o situaci, historii a 

vazbách. Mám proto na Vás otázku, kterou očekávám, že zodpovíte prostřednictvím paní tajemnice 

a personálního oddělení:  

 

Kteří úředníci odešli z úřadu od 8.11.2022 do 12.9.2023?  

 

Jedná se mi ne o konkrétní jména, ale o popis pozic v systemizační struktuře úřadu, včetně délky 

zaměstnání na úřadu Prahy 5. 

 

např. Vedoucí odboru xx, po yy letech 

Vedoucí oddělení aa, po bb letech. 
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